

中逸文化产业基

产品名称	中逸文化产业基
公司名称	华众致和（北京）文化发展有限公司
价格	2.00/平方米
规格参数	
公司地址	北京市通州区水仙西路99号2层01-22531
联系电话	010-53672111 18301318706

产品详情

中逸文化产业基地集群凸显-中逸文化产业基地3公里内，文创类园区云集，如北京音乐产业园、北京环球影城、E9创新工厂、2049国际文创园区、东村文化创意园 南洋文创园 E50艺术区 贰零空间等已形成良好的文化氛围，办公集群和商务配套。紧邻京哈高速，距离地铁7号线黑庄户站2公里，距离北京音乐产业园3公里，靠近北京环球影城。灵活选100-2000m任意组合,联排层高5米-6.7米。

1.园区名称：中逸文化产业基地

2.园区位置：北京市朝阳区西马庄北街

3.招租面积：300m²至1000m²

4.产品类型：独栋独院办公室/联排办公室

5.出租价格：1.8-2.5元/m²/天

6.签约年限：2至5年

7.付款方式：押三付三

The cluster of Zhongyi Cultural Industry Base is highlighted - within 3 kilometers of Zhongyi Cultural Industry Base, cultural and creative parks such as Beijing Music Industrial Park, Universal Studios, E9 Innovation Factory, 2049 International Cultural and Creative Park, Dongcun Cultural and Creative Park, Nanyang Cultural and Creative Park, E50 Art Zone, etc. have formed a good cultural atmosphere, office clusters and business supporting facilities. It is close to Beijing Harbin Expressway, 2km away from Heizhuanghu station of Metro Line 7, 3km away from Beijing Music Industrial Park, and close to Universal Studios. Flexible selection of any combination between 100-2000m, with a row

height of 5-6.7 meters.